

Fra: Julie Bech
Sendt: 17. februar 2026 14:09
Til: Christian Christensen
Emne: Glaecier arbejdsgruppe

Kære Indre By Lokaludvalg,

I forlængelse af den seneste dialog og den betydelige feedback, der er indkommet vedrørende vores (Glaeciens) ønske om etablering af et saunaanlæg ved Havnegade, ønsker vi at tage konkrete skridt for at forbedre projektet og imødekomme de rejste synspunkter.

Det er vores ambition at sikre en stærkere lokal forankring og at kvalificere projektet gennem en struktureret dialog med lokale repræsentanter. Vi inviterer derfor til etablering af en arbejdsgruppe med deltagelse fra relevante lokale aktører.

Formålet med arbejdsgruppen er at drøfte og konkretisere mulige justeringer og præciseringer inden for bl.a. følgende områder:

- Arkitektonisk udformning og visuel tilpasning til havnerummet
- Højde, udsyn og påvirkning af promenaden
- Støjforhold og driftsrammer
- Miljø- og havnepåvirkning
- Lysforhold
- Medlemskaber og adgangsvilkår
- Fastgørelse og hensyn til bolværk
- Trafik, service og renhold

Første møde afholdes:

Tirsdag den 4. marts 2026 kl. 10.00–12.00

Sagitta Investments

Langebrogade 3A, 2. sal

1411 København K

Såfremt I ønsker at deltage, men ikke har mulighed for at møde på det angivne tidspunkt, bedes I venligst oplyse dette i jeres svar. Vi vil i så fald undersøge, om tidspunktet kan justeres, men vi kan ikke garantere, at ændring vil være mulig.

Svar udbedes senest fredag den 20. februar 2026.

Vi ser frem til jeres tilbagemelding.

De allerbedste hilsner/all the best,

Julie

Community Manager

glaecier

Glaecier ApS

Fra: Julie Bech

Sendt: 23. februar 2026 11:54

Til: Christian Christensen

Emne: Re: Glaecier arbejdsgruppe

Kære Christian,

Vi har nu modtaget to tilmeldinger fra Indre By Lokaludvalg til deltagelse i arbejdsgruppen:

- Jacqueline Karen Negosanti
- Sally Mountfield

Vi ønsker, at projektet forankres lokalt, og ser positivt på et konstruktivt samarbejde med Indre By Lokaludvalg. Er det korrekt at ovenstående to deltagere formelt repræsenterer Lokaludvalget i arbejdsgruppen?

Som tidligere nævnt kan tidspunktet den 4. marts kl. 10.00–12.00 genovervejes, såfremt der er yderligere deltagere, der ønsker at deltage, men ikke har mulighed på det angivne tidspunkt. På nuværende tidspunkt har vi dog ikke modtaget andre tilkendegivelser.

Med venlig hilsen

Julie

Fra: Julie Bech

Sendt: 27. februar 2026 17:45

Til: Christian Christensen

Emne: Re: Glaecier arbejdsgruppe

Kære Christian,

Vi har ikke modtaget svar på vores tidligere e-mail og vil derfor gerne følge op.

Som tidligere nævnt er vi fleksible i forhold til mødetidspunkter for arbejdsgruppen, også om aftenen. Vi vil derfor bede om en afklaring fra dig: **Ønsker Lokaludvalget officielt at være repræsenteret i arbejdsgruppen?** Vi ved, at flere har vist interesse for at deltage, og i så fald må I meget gerne oplyse, hvem der deltager. Alternativt vil vi gerne bede om en klar tilkendegivelse af, om Lokaludvalget direkte ikke ønsker at deltage eller være repræsenteret i arbejdsgruppen?

Derudover vil vi gerne udtrykke vores støtte til jeres initiativ om et borgermøde om området d. 19/3. Da vores projekt er nævnt her, vil vi høre, om det er muligt at få 5-10 minutter til en kort og faktabaseret introduktion til projektet samt vores overordnede tanker om havnen. Vi tror at det kunne være inspirerende da Lokaludvalget allerede har en sympatisk holdning til vores projekt

Vi håber, at Lokaludvalget er åbne for begge dele og ser frem til jeres afklaring på e-mail.

Med venlig hilsen

Julie,

Glaecier